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1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

3. Val av justerare 

Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner. 
 

4. Besök av Lena Laitinen chef Tensta vårdcentral   

Lena inledde sitt besök med att berätta om vårdcentralens historia 

från 90-talet då verksamheten låg i Rinkeby till dagens situation. 

Med nuvarande ekonomiska förutsättningar och minskade intäkter 

har idag två vårdcentraler i Tensta blivit en samt en akutmottagning. 
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Tidsbokning för dessa gäller. Personalen roterar inom verksamhe-

terna. Fungerar tillfredställande enligt Lena. Väntetid för bokade lä-

karbesök besök är tyvärr lång beroende på personalbrist. Vad det 

gäller lokaler råder som förut trångboddhet. Finns inte heller pengar 

till ombyggnad eller förändring i nuläget. När det gäller personal-

bemanning har budgetminskningen gjort att sekreterarpersonal och 

undersköterskor blivit färre. Distriktssköterskepersonal gör istället  

fler hembesök. Läkarbemanningen har däremot kunnat ökas. Målet 

för verksamheten är bästa möjliga medicinska kvalitet för patienten 

med bra tillgänglighet. Andra nyheter som Lena berättar är att det 

åter har startat ett akutteam  från Brommageriatriken som kan göra 

hembesök. SAH, sjukhusansluten hemsjukvård går in akut och av-

lastar vårdcentralen vid helger och andra tillfällen när vårdcentralen 

behöver hjälp. På Tensta vårdcentral har man även ett par läkare 

som tar hand om äldresjukvården med lång erfarenhet.  Enligt Lena 

behöver  äldre med många sjukdomar kunniga och vana läkare. 

Andra förändringar är att Järva närakut tar emot akutbesök endast 

när vårdcentralen är stängd. Sammanfattningsvis konstaterar Lena 

och rådets styrelsemedlemmar att vården har växlat fokus från vård-

tänkande till ekonomistyrd inriktning på verksamheten. Rådet tar 

upp och vill påtala att högre ersättning borde utgå vid lägre ålder i 

Tensta då befolkningen har större hälsoproblem än befolkningen 

generellt vid samma ålder. Samtidigt  framför några i rådets med-

lemmar att vårdcentralen alltid fungerat väl och hoppas att det  fort-

sätter vara så. Lena påtalar vidare att konkurrensutsättningen bety-

der att andra företag kan komma att bedriva vården i Tensta så som 

de politiska villkoren är idag. 

Slutligen undrade Lena om det skulle finnas behov av att någon di-

strikssköterska kommer och talar om hälsofrågor. Rådet är mycket 

intresserade och Lena tar kontakt med Iris Johnsson framöver.  

 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds protokoll 

Föregående protokoll från 2008-03-06 godkändes. 

 

6. Anmälan av inkomna protokoll 

Sven  Larsson  lämnar protokoll från KPR  från januari till mars 

2008 till Bo Werner  för genomgång.  

 

7. Rapporter och skrivelser 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet. 
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Iris Johnsson har inbjudit nya stadsdeldirektören Maria Häggblom 

och hon kommer till SPR-mötet den 5/6. 

Jan-Erik Nordgren föreslår och inbjuder till studiebesök hos Särn-

mark assistans som är ett företag med ledsagare och personliga assi-

stenter till funktionshindrade. Bjuds in till SPR-möte i september 

tillsammans med Handikapprådet. 

Bo Werner rapporterar från Trygghetsringningens årsmötesproto-

koll. Kerstin Åslund vald till ordförande. Antal medlemmar är 119, 

ringare 66 stycken samt avprickare 76 personer.  

Iris visar en forskningsrapport från Karolinska Institutet med titeln 

bostadsområdet påverkar vår hälsa. Nämndsekreteraren beställer 

rapporten till rådets medlemmar på begäran.  

 

8. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt öv-

rig information från förvaltningen  

Gunnel informerade om : 

 Tillsyn av länsstyrelsen, Fristad sjukhem som gjort oanmält 

besök i januari. Påtalade brister i verksamheten gällande olåst 

rum för journaler, avsaknad av integritetshänsyn med delade 

rum och  att ibland säger personalen patient om omsorgstaga-

re. Gunnel har skrivit ett svar. Hon har även beskrivit konse-

kvenserna med en ombyggnad med mindre antal platser och 

högre hyror för boende. 

 Lag om valfrihet. Remiss utdelades till rådet för synpunkter 

till nästa nämndmöte.  

 Kontaktcenter. Förslag om inrättande av central enhet i staden 

dit äldre kan vända sig med ett telefonnummer för råd,hjälp 

och stöd. Utdelad till rådet för synpunkter till kommande 

nämndmöte. 

     

 9 Övriga frågor 

    Iris Johnsson tar upp att bänkar i Tenstagallerian tagits bort. PRO 

protesterar mot detta. Lena Laitinen från Tensta vårdcentral lovar 

framföra synpunkterna till fastighetsägaren då hon har kontakt med 

dom. Nils Thulén i rådet kontaktar lokaltidningar om detta.     

 

    Sven Larsson rapporterade  att närtrafiken i stadsdelen beräknas 

komma igång kring den 2/5.Ingen bestämd tidtabell eller fasta håll-

platser kommer att finnas. Närmare information kommer att gå ut 

skriftligt till allmänheten. 
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    Nya riktlinjer för handläggning av ärenden i äldreomsorgen utdela-

des efter begäran till rådets medlemmar. 

     

     10. Mötet avslutades 

     Ordföranden avslutade mötet. 

     Bilaga: 

     Balanslista 

 

      

 

     Vid protokollet 

       

 

      …………………………………. 

      Kristina Haraldsson 
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Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2008-04-10 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

 

 

Iris Johnsson 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Nya stadsdelsdirek-

tören 

  Iris Johnsson 

bjudit in till 

möte den 5/6 

Framtiden Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

Lämna gärna frå-

gor till BoW. inför 

möte med 

Eva Samuelsson 

Bo Werner bju-

der in till något 

möte under vå-

ren 2008 

Särnmark assistans Jan-Erik 

Nordgren 

Hösten 2008 Se protokoll  

2008-04-10 

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

 

  Se protokoll 

2007-11-08 

 

 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


